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Zápis z jednání finančního výboru  

č. 3/11 
Den konání 20.6.2011 
Místo konání zasedací místnost MÚ Litomyšl 
Čas  Od 16:00 hod Do 19:30 hod  

    P - Přítomen/ N – 
Nepřítomen/O-omluven 

M. Bárta   P 
J. Faulhammer O 
V. Hanzl P 
V. Karlík P 

 

P. Kopecký O 
 P. Kovář O 
 P. Kusý P 
 J. Tmej P 
 J. Osecký P 
   
   

Pracovník MěÚ  D. Jůzová, P. Jiráň  
J. Kroulíková  
M. Severová  
J. Metyš  
R. Hurychová  

Další osoby, které se zúčastnily jednání 

  
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
 

                   
            I. Program jednání: 

1. Rozpočet kapitoly 02 – odbor místního a silničního hospodářství 

2. Rozpočet kapitoly 06 – příspěvkové organizace MěK, MěG, SD a Rockový klub 

Kotelna 

3. Poskytnuté dotace v roce 2011 

4. Změny rozpočtu a plánu  k 23.6.2011 

5. Rozpočtový výhled 2012 - 2014 

6. Různé 
 
II. Průběh jednání: 
Ad 1)  
Ing. Jiráň informoval členy výboru o cenách nájemného v Litomyšli, uzavírání nových 
nájemních smluv na dobu 1 roku, o možnostech kontrol užívání nájemních bytů 
podnájemníky, o chystaném prodeji bytů na Komenského náměstí zájemcům, kteří v bytě 
nebydlí a navrhovaných cenách,  o jednání centrálních  orgánů o zvýšení ceny za svoz 
komunálního odpadu v příštím roce  
 
Ad 2)  Městská knihovna 
Ředitelka Městské knihovny seznámila přítomné se současnou situací v knihovně a potřebami 
v příštích letech. V současné době se připravuje výměna podlahové krytiny v oddělení pro 
dospělé čtenáře, byly odloženy úpravy „Dvorečku“ pro potřeby knihovny, placení pronájmu v 
prostorách zámeckého návrší za Univerzitu třetího věku, o technických podmínkách pro 
případné půjčování elektronických knih v knihovně. 
FV/11/3/11* FV doporučuje zahrnout „Úpravy dvorečku“ do akcí příštího roku 
Hlasování:pro 6-proti 0-zdržel se 0 

 

 



H:\Fin.kom-zápisy\Zápis z FV 20.6.2011.doc – 3/11 

Smetanův dům 
Ředitel Smetanova domu uvedl činnosti, které jsou zařazeny do hospodářské činnosti 
příspěvkové organizace, vysvětlil financování akce Středa – hudby nám třeba, 15% finanční 
účast restaurace Karlov na financování občerstvení vystupujících, o připravovaném sloučení 
SD a kina Sokol, zvyšujících se cenách honorářů vystupujících, o možnosti využití plochy 
zimního stadionu pro velké akce, o personálních změnách y v příštím roce z důvodu odchodu 
do důchodu . 
FV/12/3/11 FV doporučuje z důvodu úspory finančních prostředků  zvážit možnost: 
a) převodu příspěvkové organizace Smetanův dům do o.p.s. Smetanova Litomyšl 
Hlasování: 5-0-1 

b) případně sloučit Smetanův dům, Městskou knihovnu a Městskou galerii do nové organizace 
s případným názvem Kulturní služby  
Hlasování:6-0-0 

c) případně Městskou galerii zapojit do připravované nově vytvořené organizace Zámecké 
návrší vzhledem k možnosti úspory nákladů v této malé organizaci 
Hlasování:6-0-0 

Městská galerie  
Ředitelka MěG se na jednání nedostavila. 
Rockový klub Kotelna 
Pan Bartoš byl omluven,  požadované podklady byly členům FV zaslány. 
 
Ad 3) 
FV bere na vědomí přehled poskytnutých dotací v roce 2011, které jsou zveřejněny na stránkách 
www.litomysl.cz. 
 
Ad 4 ) 
D. Jůzová seznámila finanční výbor s návrhem  RO 7/2011 a 104/2011.  
FV/13/3/11 FV doporučuje ZaM schválit RO 7/2011 s požadavkem nesnižovat částku na 
budování malých parkovišť a opravy chodníků na kapitole 04 při zachování stávajícího 
přebytku RO 7/2011. RO 104/2011 doporučuje ke schválení bez výhrad  
Hlasování:6-0-0 

 
Ad 5 )  
FK/14/3/11 FV doporučuje ZaM schválit rozpočtový výhled na roky 2012 – 2014. 
Hlasování:6-0-0 

 
Ad 6) 
FV/15/3/11  Předseda předložil členům výboru návrh, aby se místopředsedou FV na celé 
volební období stal Ing. Kusý, který bude předsedu zastupovat v případě jeho nepřítomnosti.  
Hlasování:5-0-1 

1. Náměty a dotazy: 
- digitalizace kina a nové  prostory pro jeho fungování ve městě  
- využití laserové technologie při promítání textu u památníku Zdeňka Kopala 
- na příští jednání předložit FV mandátní smlouvu s Rockovým klubem Kotelna 
- v komentáři k úpravám rozpočtu podrobněji zdůvodňovat potřeby navýšení výdajů 

2. Příští zasedání se bude konat místo 12 9. 2011 o týden později, tedy 19.9.2011.  
 
         Miroslav Bárta v.r.  
Zapsala Dag. Jůzová     předseda výboru 
*20.9.2011 očíslována usnesení od 1.1.2011 


